

**DIRECTIONS:** Enjoy the benefits of Nature's Bounty® pure essential oil for massage or in your bath. For a massage oil, dilute at a recommended ratio of 1 drop of essential oil to every 10 mL of Nature's Bounty® unscented base oil.

**DIRECTIVES :** Profitez des bénéfiques des huiles essentielles pures Nature's Bounty® comme huile à massage ou dans votre bain. Pour le massage, diluez selon le ratio recommandé de 1 goutte d'huiles essentielles pour chaque 10 mL d'huile de base Nature's Bounty® sans parfum.

**INGREDIENTS / INGRÉDIENTS :** Lavandula hybrida (Lavandin) Flower Oil, Citrus sinensis (Sweet Orange) Peel Oil, Citrus reticulata (Tangerine) Peel Oil, Eucalyptus citriodora (Eucalyptus) Leaf Oil, Rosmarinus officinalis (Rosemary) Leaf Oil, Cinnamomum cassia (Cinnamon) Leaf Oil, Cymbopogon flexuosus (Lemongrass) Oil, Eucalyptus globulus (Eucalyptus) Leaf Oil.



**NATURE'S  
BOUNTY®**

tranquility  
essential oils

tranquillité  
huiles essentielles

(15 mL)  
fragrance

**WARNING:** Do not apply to irritated skin. Discontinue use if skin sensitivity occurs. Avoid contact with the eyes. Do not use on children or animals. Do not use undiluted on skin. FOR EXTERNAL USE ONLY. DO NOT INGEST. KEEP OUT OF REACH OF CHILDREN.

**MISE EN GARDE :** Ne pas appliquer sur une peau irritée. Cesser l'utilisation si une sensibilité cutanée se manifeste. Éviter le contact avec les yeux. Ne pas utiliser sur les enfants ou les animaux. Ne pas utiliser l'huile non diluée sur la peau. POUR USAGE EXTERNE SEULEMENT. NE PAS INGERER. GARDER HORS DE LA PORTEE DES ENFANTS.

Imported by / Importé par :  
Vita Health Products Inc.,  
150 Beghin Avenue,  
Winnipeg, MB R2J 3W2

Z8 79217 B71738 01A